
Ze zkušenosti mohu ř íci, že organizace 
EYOWF 2011 v Libereckém kraji jde správným 
směrem. Opravdu poprvé se začalo s přípra-
vami včas. Velké zkušenosti organizátoři zís-
kají i při pořádání Her IV. zimní olympiády dětí 
a mládeže (ODM) 2010, kde se ukáže jejich 
připravenost. Jsem rád, že zde funguje tým 
lidí, který je pro obě akce tak zapálený.

V čem bude EYOWF v České republice jiný 
oproti předešlým ročníkům?

Unikátnost vidím zejména ve sportovištích. 
Liberecký kraj může být spokojený, že dis-
ponuje opravdu excelentními sportovními
areály. O tom svědčí i to, že právě pro jejich 
kvalitu a jedinečnost byly vyhledány a vybrá-
ny pro mistrovství světa v klasickém lyžování 
2009. 

Jsou také ostatní sportoviště v regionu 
vyhovující?

Urč itě ano. Vyzdvihl bych hlavně areál 
pro snowboarding v Rejdicích. Toto místo 
nabídne sportovcům opravdu kval i tní 
podmínky. Pro indoorové disciplíny je zde 
skvěle vybavená Tipsport arena. Navští-
vil jsem jen některá sportoviště, ale od 
loňského roku zde vidím obrovský posun

a zlepšení, kromě Rejdic i u tratí pro závody
v alpském lyžování. 

Našel jste v přípravách nějaké rezervy? 

Rozhodně ne. Organizační tým představil jas-
nou a detailní strukturu festivalu. Je jisté, že pří-
pravy zintenzivní až po ODM, která je nyní pri-
oritou. Je snazší pořádat jednu sportovní akci, 
ale zde se pořádají v krátkém sledu dvě, proto 
je důležité přípravy dobře časově rozložit a zko-
ordinovat. Jsem přesvědčen, že to organizátoři 
zvládnou bez problémů. Sešel jsem se se všemi 
členy organizačního výboru, manažery sportů 
a dalších složek, diskutovali jsme nad možnými 
problémy a rád jsem předal i své vlastní zkuše-
nosti a návrhy. 

Jak hodnotíte výsledek své inspekce? 

Nyní je brzy celkově hodnotit. Všichni vědí, že je 
před nimi ještě spousta práce. Ale jsem oprav-
du příjemně překvapen úrovní i načasováním 
příprav. Působím ve sportovní branži řadu let 
a jsem součástí i dalších expertních skupin. 
Podle zkušeností proto mohu říci, že jsou čeští 
organizátoři ve srovnání s jinými v přípravách 
mnohem dále a mohli by jít ostatním pořadate-
lům příkladem. Vše směřuje k tomu, že EYOWF 
2011 bude mít opravdu vysokou úroveň.
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Důležitou prověrkou stavu příprav prošel organizační výbor 10. Zimní-
ho evropského olympijského festivalu (EYOWF) 2011 v Libereckém kraji. 
Třídenní inspekci koordinační komise pro EYOWF 2011, kterou do České 
republiky vyslala Asociace evropských olympijských výborů, osobně vedl 
její předseda Janko Dvoršak ze Slovinska, zkušený  olympijský funkcionář 
a pořadatel EYOWF 2003 v Bledu. 

Janko Dvoršak:  
Viděl jsem zapálený a fungující tým
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Aktuální pohled za festivalové kulisy  
Čtěte na straně 2

Program pro zahraniční pořadatele   
Čtěte na straně 2

Janko Dvoršak, předseda koordinační komise Asociace evropských olympijských výborů pro EYOWF 2011
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Během své inspekční náv-
štěvy se šéf koordinační 
komise pro EYOWF 2011 
Janko Dvoršak sešel          
v Liberci i s předsedou 
Českého olympijského vý-
boru Milanem Jiráskem 
a generálním sekretářem 
ČOV Petrem Hrubcem. 

Člen Slovinského olympijského výboru hovořil 
se svými českými protějšky o důležitosti vzá-
jemné úzké spolupráce mezi organizačním 
výborem EYOWF, ČOV i dalšími olympijskými 
výbory účastnických zemí festivalu 2011.

O l y m p i j s k á  v e s n i c e 
z a u j a l a
Janko Dvoršak zavítal i do 
budoucí olympijské vesnice
v prostorách Technické uni-
verzity v Liberci - Harcově. 
Zrekonstruované koleje, jež 
byly využity i pro sportovce 
při mistrovství světa 2009 v Liberci, nabídnou
2 080 lůžek v pěti obytných blocích. K dispozici 
zde bude připojení na internet i vlastní spor-
tovní tréninková hala. „Jedno společné místo 
pro sportovce opravdu vítám. Koleje jsou pěkné
a navíc dobře dostupné,“ prohlásil Janko Dvoršak.

P ř i b u d e  n o v i n á ř ů ?
Snahou Asociace evrop-
ských olympijských výborů 
je také maximální zvýšení 
prestiže zimního festiva-
lového týdne v zahraničí. 
Janko Dvoršak podpořil 
záměr organizačního vý-

boru EYOWF 2011 nabídnout výpravám jed-
notlivých zemí, kterých do Libereckého kraje 
dorazí 49, možnost rozšířit své řady o zástupce 
médií. Ti se stanou členy oficiální delegace a po 
celou dobu festivalu mohou pobývat se sportov-
ci v olympijské vesnici.

„Pozitivní hodnocení koordinační komise nás
těší. Zároveň je to však závazek pro celý  tým 
organizátorů, aby ve svém úsilí nepolevil. Vě-
řím, že nezklameme důvěru a dobrý dojem, 
který jsme zanechali.“

KATEŘINA NYČOVÁ,
výkonná ředitelka 
organizačního výboru 
EYOWF 2011



Marketing a propagace
Propagace festivalu je nyní více zaměřena 
na odbornou veřejnost – instituce, evrop-
ské olympijské výbory, média atd. prostřed-
nictvím tištěných materiálů (brožury, leaf-
lety), dvojjazyčných newsletterů, tiskových 
konferencí, webových stránek, osobních 
prezentací. Pro laickou veřejnost slouží 
webové stránky, speciální program pro 
školy vyCOOL se! či účast na regionálních 
veletrzích. Intenzivnější propagace začne 
v březnu příštího roku včetně představení 
maskota EYOWF 2011.

Medaile
V září 2009 byla vypsána soutěž pro střední 
umělecké školy v regionu o design medailí.
V první polovině roku 2010 bude vybrán vítěz-
ný návrh, podle něhož se medaile vyrobí.

Komunikace a PR
Medializaci festivalu pomáhá úzká spo-
lupráce s mediálními partnery – Dení-
kem severní Čechy a rozhlasovou stanicí 
Český rozhlas Sever. Webové stránky 
www.eyowf2011.cz jsou v české, anglické a 
francouzské verzi. Pravidelné měsíční zpra-
vodaje EYOWF 2011 info se distribuují na
5 000 kontaktů v rámci ČR, v anglické 
mutaci na 500 kontaktů v zahraničí. 

Ceremoniály
Stominutový zahajovací ceremoniál se 
uskuteční 12. února 2011 v Tipsport areně. 
Na stejném místě 18. února bude i zakon-
čovací ceremoniál, který potrvá 80 minut. 
Po každém závodě na příslušném spor-
tovišti se koná tzv. květinový ceremoniál. 
Předání medailí za doprovodu státní hymny 
se uskuteční vždy ve večerních hodinách
v olympijské vesnici.
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Aktuální pohled za festivalové kulisy

Ubytování
Olympijská vesnice vyroste v areálu vyso-
koškolských kolejí Technické univerzity
v Liberci - Harcově. Sportovní výpravy budou 
ubytovány v 1 040 pokojích. Ve vestibulu 
bloku C bude informační centrum a zázemí 
organizačního výboru. Ostatní bloky a mul-
timediální sál budovy M poslouží pro porady 
trenérů a šéfů misí. 

Catering
Všem sportovním delegacím bude v rámci 
ubytování zajištěna plná penze. Vysoko-
školské koleje disponují menzou, kterou 
využívali například účastníci mistrovství 
světa 2009 v klasickém lyžování. 

Akreditace
Na festivalu 2011 se odhaduje účast až na 
4 000 akreditovaných osob. Hlavní akredi-
tační středisko vznikne v olympijské vesnici 
a druhé, subakreditační, v centru Liberce
v Clarion Grandhotelu Zlatý lev.

Doprava
Přeprava sportovců bude fungovat kyva-
dlově mezi jednotlivými sportovními areály 
a ubytovacími zařízeními. Další akreditova-
né osoby budou převáženy minibusy. Probí-
hají jednání o zapůjčení osobních vozů pro 
VIP účastníky a hosty festivalu. Síť veřejné 
hromadné dopravy je dobře propojena se 
všemi sportovišti. 
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Počet minut, po které bude trvat 
zahajovací ceremoniál EYOWF 2011, 

který se uskuteční v liberecké Tisport areně.

M ů s t k y  b e z  d í v e k

Snowboardový areál
v Rejdicích, který bu-
de dě j ištěm jedné
z disciplín EYOWF 
2011, prošel  p řed 
nadcházející sezonou zásadní proměnou.
Z původní trati pro snowboardcross nezůstalo 
prak t icky nic, protože se celá změni la. 
„Některé úseky jsme rozšířili až o 15 metrů, 
dráha má nyní nově deset klopených zatáček, 
navýšili jsme i počet skoků a upravili startovní 
plošinu. Přestavba celou trať velmi zkvalitnila,“ 
uvedla Lenka Kudláčková, ředitelka závodů 
ve snowboardingu.

V programu EYOWF 2011 v Libereckém kraji 
budou mezi dívčími kategoriemi chybět skoky 
na lyžích. Podle vyjádření Mezinárodní lyžařské 
federace se tato disciplína stále vyvíjí a nebyla 
naplněna dostatečným počtem zájemkyň. To je 
také hlavní důvod, proč se organizační výbor 
rozhodl tuto soutěž nezařadit do programu fes-
tivalu. Skoky na lyžích žen byly součástí mis-
trovství světa v Liberci  2009, zatímco na Zimních 
olympijských hrách ve Vancouveru 2010 se 
neuskuteční.

P r o g r a m  p r o  p o ř a d a t e l e
Organizátoři EYOWF 2011 připravují speciální 
instruktážní program pro pozorovatele, k němuž 
je inspirovala návštěva letního festivalu 2009
v Tampere. „Obsáhlý seminář pro budoucí pořa-
datele velkých sportovních akcí byl velmi zajíma-
vý. Od finských organizátorů jsme získali užitečné 
rady a zkušenosti, které můžeme nyní využít. To 
samé chceme umožnit i našim následovníkům,“ 
řekla Kateřina Nyčová, výkonná ředitelka organi-
začního výboru EYOWF 2011. 

 N o v á  t r a ť 
 p r o  s n o w b o a r d i s t y

Jednotlivé složky organizace EYOWF 2011 v Libereckém kraji již mají svou 
konkrétní podobu. Nabízíme stručný pohled na klíčové sekce a jejich sou-
časný stav.


